


B

**BLACKETT KAREN***Member of the administration board of MediaCom UK* *United Kingdom*

© CREDIT PHOTO

**Karen BLACKETT** was born in 1971 in Reading (England), to a nurse's mother, a bus driver father, both of them from the island of Barbados. Early on, Karen learned to succeed in life; she would have to work twice as much and constantly giving the best of her. Thus, she has distinguished herself in both sport and studies and has won victories transcending all matters of race.

Teacher or nurse was the two careers that could be suitable to Karen according to her guidance counsellor. An honest proposal, but so reductive that she maliciously declined. Far from class or hospitals, it is in the media that she brilliantly success. Graduates from the University of Portsmouth (England), she applied to "The Independent" to be a media analyst with the status of approved internal auditor. This was not conclusive, but her eloquence push the recruiter to suggest that she applied to the media "planning".

Words that have been reflected on her. Along the way, she has taken the lead of EMEA operations at MediaCom UK, before taking up the position of Director General.

During her time, MediaCom UK added to his portfolio of major names such as Sky, Shell, Audi, T-Mobile and the Volkswagen group. Since January 2016, she has been a member of the Board of Directors of MediaCom UK. But she

feels lonely at the top, which is sorely lacking diversity; incredible in a sector that is supposed to know and understand in order to sell better to a diverse population. With an ambition vision, to make the communication industry a mirror of the British company, Karen, with the support of the government, launched a learning system specifically to the creative industry to change the situation at its roots. Motivational coach at her hours, she fights against the lack of self-confidence that too many women suffer from. Undeniable contribution in the media sector has earned her the title of Officer of the Order of the British Empire (OBE) and allows her to be in pole position for the Prize Widow Clicquot of the businesswoman or the PowerList. 🍷

**2016** Member of the Board of MediaCom UK

**2014** She is awarded by the title Officer of the order of the Empire British (OBE)

**2012** Launch of Apprenticeship Scheme

B

**BLACKETT KAREN***Membre du conseil d'administration de MediaCom UK* *Royaume - Uni*

© CREDIT PHOTO

**Karen BLACKETT** est née en 1971 à Reading (Angleterre), d'une mère infirmière, d'un père conducteur de bus, tous deux originaires de l'île de la Barbade. Très tôt, Karen a appris que pour s'en sortir dans la vie, il lui faudrait travailler deux fois plus et constamment donner le meilleur d'elle-même. Ainsi s'est-elle illustrée dans le sport comme dans les études et a remporté des victoires transcendant toute question de race.

Enseignante ou infirmière. Voici les deux carrières pouvant s'ouvrir à Karen selon sa conseillère d'orientation. Une honnête proposition, mais tellement réductrice qu'elle s'est fait un malin plaisir de décliner. Bien loin des salles de classe ou des hôpitaux, c'est dans les médias qu'elle s'illustre et avec brio. Diplômée de l'université de Portsmouth (Angleterre), elle postule chez The Independent pour être analyste média avec le statut d'auditeur interne agréé. Cela n'a pas été concluant, mais son verbe abondant à pousser le recruteur à lui suggérer de se tourner vers le média planning.

Des paroles qui ont trouvé écho en elle. Chemin faisant, elle a pris la direction des opérations pour la zone EMEA chez MediaCom UK, avant d'y occuper le poste de Directrice générale. Sous son ère, l'agence MediaCom UK a ajouté à

son portefeuille des grands noms tels que Sky, Shell, Audi, T-Mobile ou le groupe Volkswagen. Depuis janvier 2016, elle siège au conseil d'administration de MediaCom UK. Mais elle se sent bien seule au sommet qui manque cruellement de diversité ; un comble dans un secteur censé connaître et comprendre pour mieux vendre à une population plurielle.

Armée d'une ambition, faire de l'industrie de la communication un miroir de la société britannique, Karen a lancé avec le soutien du gouvernement un système d'apprentissage propre au marché de l'industrie créative pour changer la donne dès la base. Coach motivationnel à ses heures, elle lutte contre le manque de confiance en soi dont souffrent de trop nombreuses femmes. Son indéniable contribution dans le secteur des médias lui a valu le titre d'officier de l'ordre de l'Empire Britannique (OBE) et lui permet de figurer en pole position pour le Prix Veuve Clicquot de la femme d'affaires ou encore la PowerList. 🍷

**2016** Membre du conseil d'administration de MediaCom UK

**2014** Elle se voit décerner le titre d'Officier de l'ordre de l'Empire britannique (OBE)

**2012** Lancement de l'Apprenticeship Scheme